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Verslag BO 15/06/2021 om 10u00 
 

Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Marleen 
Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Roel Soors 
 
Verontschuldigd: Luc Weemaes 
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
Iedereen weer welkom na lange tijd voor het eerst weer fysiek. Rik volgt de vergadering 
online.  
 

2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 
 

• Aanvaarden verslag dd  18/05/2021 
Het verslag van 18/05 werd goedgekeurd.  

 
3. Financieel: 

• financieel april 
Geen speciale opmerkingen. Twee clubs werden aangemaand om hun achterstallige 
facturen te betalen.   
Er werd weer een som gestort van de inschrijfgelden van de Western Front trail. 
 

• cashless betalen – opleiding 

De opleiding viel tegen qua technische aanpak. Enkel de producten die ze hadden 

werden voorgesteld. Geen details hoe we zaken moeten aanpakken backoffice en 

administratief. Hopelijk wordt alles duidelijker voor Vlaanderen Wandelt Lokaal. 

Daarna zullen we zeker weer evalueren.  

 

4. Wandelclubs 

• Clubs met sabbatjaar, ontslag nemende clubs.  
Een vrij grote lijst, niet alleen kleine clubs maar ook echte grote wandelclubs. 
De lijst werd overlopen en er werd gekeken naar oplossingen. Alles zal volgende 
week ook nog eens besproken worden in federatieteam clubondersteuning.  
 

• vzw Wandelen met kinderen 
Facebookgroep met 31.000 volgers. Ze willen hun werking uitbreiden en overwegen 
aan te sluiten als wandelclub bij WSVL vzw. Ze mikken op 5000 leden. De eerste 
gesprekken waren positief. Administratief moeten wel enkele afspraken gemaakt 
worden.  
 

• stand van zaken ledenhernieuwingen clubs/federatieleden?  
54926 incl. 1379 federatieleden 
Exclusief federatieleden die inschreven voor de Western Front Trail. (+/- 450)  
 

• startkoffers per regio 
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de startkoffers voor Vlaams Brabant en West Vlaanderen werden verdeeld. Oost-
Vlaanderen en Antwerpen worden hoogstwaarschijnlijk zaterdag op de AV 
afgehandeld. 
 

• stand van zaken tijdelijke parcours 
Er zijn slechts 3 aanvragen voor juli. Er is een vermoeden dat clubs wel pijlen hangen 
zonder dat aan te vragen bij de federatie.   
Er zal een overleg volgen tussen de betrokken partijen.  

 
5. Beleidsplan: 

• Kalender stand van zaken 
1262 tochten reeds bevestigd. 128 tochten werden geschrapt.  45 tochten staan nog 
in de ontwerpkalender waarvan 25 van clubs.  
FFBMP: 65 tochten aangevraagd. 
WSVO: 0 tochten  
 

• stand van zaken Vlaanderen Wandelt lokaal 2021 + eind uur Vlaanderen Wandelt 
lokaal 2022 
Momenteel zijn er 89 organisaties op deze datum. Verder werden er veel zaken 
afgehandeld zodat deze dag organisatorisch goed zal verlopen. 
Voor 2022 zijn er 43 tochten bevestigd.  
 

• verslag vergaderingen Trailwalk en clubs  
Er zijn 6 clubs die een samenwerking willen aangaan met WSVL. Deze verschijnen 
onder de nummer 6999. In onderling overleg wordt gewerkt aan deze organisaties. 
Allemaal met voorinschrijving, verplicht lidmaatschap WSVL vzw of clublid, 
bevoorrading onderweg, tijdsregistratie, …. Vgl. Western Front Trail.  

• Meerdaal Trail met WSP Heverlee, 35 en 50 km zullen dit principe hanteren. 
De overige afstanden zullen ook georganiseerd worden aan “€1,5” onder 
hoede van de club.  

• Vreugdestappers Huldenberg en Ijsetrippers, Brabantse Ardenne Trail  

• Nieuwpoort, PaardenvissersTrail 

• Walk the Muur, Padstappers Geraardsbergen, parcours 2km zoveel mogelijk 
te bewandelen in 6u.  

• Elfbergentocht, Heuvellandstappers. 

• De Reinaertstappers willen ook nog instappen maar hier moeten nog 
gesprekken mee gevoerd worden. 

• Boslandtrail: hebben momenteel al 4000 deelnemers, hebben iemand ½ tijds 
in dienst. Hebben op veel zaken andere inzichten. Tonen ook interesse om in 
het verhaal van Trailwalk te stappen. Vooral interesse in de bredere 
communicatie – criterium. 

• Lupulus Walk (Houffalize) en de Western Front Trail, organisaties van WSVL 
9999, zullen ook deel uitmaken van dit criterium 
 

 

• verslag Western Front Trail  
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Geen nieuws, de inschrijvingen verlopen goed, +/- 900 deelnemers. De 35km is de 
populairste afstand.  

• verslag Redactieraad (10/6)  
Niet veel nieuws. De inhoud van Walking magazine werd overlopenDoorstroom van 
artikelen naar blog kan vlotter. Er is nog verbetering mogelijk. De blog zal een 
prominentere plaats innemen op de agenda van de redactieraad. Er wordt nog een 
eindafrekening van het extra magazine verwacht.  
Icoontje Bonustochten blijft de B. 
. 
 

• verslag vergaderingen BCW met Golazo  
er is een evaluatievergadering geweest met Golazo.  
De betaling van de medewerkers voor parcours is voor WSVL vzw. Dit jaar was er 
geen catering owv corona. Dat betekent dus minder inkomsten. De betrokkenheid 
van WSVL vzw was in de loop der jaren verminderd. De gesprekken naderhand 
maakten al veel goed  
 

• To Walk Again: 
Er was een overleg met To Walk Again over de Bloesemwalk. Er werden afspraken 
gemaakt rond de communicatie en aanpak.  

 
6. Ingebrachte punten 

 

• Verzekeringen offertes: 
We ontvingen tegen de deadline slechts 1 offerte (verzekeringen Callant). We 
hebben Nelissen + Arena dan nog respijt gegeven tot gisterenavond. We ontvingen 
dan, na meermaals aandringen, gisterenavond een offerte.  
Om een deftig vergelijk te maken zal het BO zaterdag een besluit nemen op de AV. 

 

• evaluatie van de IV’s via webinar  
Het geheel is goed verlopen. Deze aanpak is zeker voor herhaling vatbaar. Naast de 
fysieke vergaderingen willen we een videovergadering aanbieden volgend voorjaar. 
Het BO opteert voor 2x fysiek en 2x via Teams, in het voorjaar.  
  

• voorbereiding AV  
SBB werd uitgenodigd . 
Alles is besproken in de infovergadering. Er zal weinig nieuws te rapen zijn om de 
verplaatsing te rechtvaardigen. Daarom willen we de federatieteams een half uur 
samenbrengen met een bepaald discussiepunt: 
- kwaliteit: afstempeling op tochten + betaalbewijzen in de toekomst 
- kalender:  
- clubondersteuning: ondersteuning clubs naar vzw.  
- promotie: promotie niet-leden op tochten.  
- Evenementen: Meet&Greet , verdeling gadgets ledenactie 

16 verontschuldigingen voor zaterdag.  
 

• verslag RB West-Vl (14/6) 
Er was opvallend veel consensus over vele zaken.  
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De nieuwe afstandstabel werd wel te ingewikkeld bevonden.  
Ledenactie 27/06, consensus voor nieuwe leden.  
Volgende vergadering zal ook digitaal doorgaan.  
Verslag van RB Oost-Vlaanderen: ze hebben het gevoel dat alles werd opgelegd. Daar 
was het misverstand dat de € 3,00 voor inschrijving niet-leden met onmiddellijke 
ingang was.  
Cashless betalen wordt nooit een verplichting mogen door clubs zeker toegepast 
worden.  
 

• ons reglement versus samenwerkingen van lokale overheden met onze clubs werd  
reeds behandeld. De federale en regionale kalenderverantwoordelijken nemen dit 
verder op. 
 

• Hoeveel clubs kunnen op huidig ogenblik van subsidiepot 2 en subsidiepot 3 
genieten?  

• nieuws app Appwise  
Geen verder nieuws. Sport Vlaanderen heeft nog niets laten weten.  

• datum voor nieuwe fysieke bijeenkomst BO en personeel? 
Maandag 25/10 om 10u Sint-Niklaas.  

• einddatum gratis annuleren tochten? 
Gaan we een einddatum opleggen? We hebben nu al annulaties voor oktober.  
Dit jaar worden er geen boetes geheven voor de annulaties van tochten maar we 
moedigen clubs aan om te organiseren.  

• Nieuwjaarvieringen 
Clubs die 25 en of 50 jaar bestaan mogen die met meer komen op de 
nieuwjaarsvieringen? Deze van 50 jaar mogen 10 personen (gratis) inschrijven. Deze 
van 25 jaar mogen 6 gratis personen inschrijven.  
RB-leden die geen bestuurslid zijn worden ook uitgenodigd met hun partner tegen 
betaling van €35.  

• IVV: 25 clubs hebben IVV aangevraagd via het clubportaal. Deze week ontvingen we 
een mailing over de kosten die hiermee gepaard gaan. 
€ 40,00 euro voor de eerste tocht (€ 13,00 IVV lidgeld) en € 20,00 voor iedere 
bijkomende tocht. De clubs die IVV aangevraagd hebben, worden per mail verwittigd 
en kunnen dit nog bijsturen. Via kalender@wandelsport.be.  

• Routeplanner de lijn op de WiB mag verwijderd worden. 
 


